
  

Ewangelia (Łk 10, 1-12. 17-20) – 03.07.2022 r. 
Pokój królestwa Bożego 
„Żniwo wprawdzie wielkie, ale robotników mało; proście więc Pana żniwa, 

żeby wyprawił robotników na swoje żniwo. Idźcie!” 
Jezus powołuje każdego z nas do głoszenia królestwa Bożego. Nie tylko 

kapłanów, ale każdego z nas! 
To Jezus jest misją. To Jego naukę mamy głosić i pokazywać innym, że jest ona 

wciąż aktualna, że da się według niej żyć. 
Dzisiejszy świat za bardzo postawił na „nowoczesność” i odejście od wartości 

takich jak: miłość, szacunek, wzajemne zrozumienie. Za często dziś używane 

jest słowo „ja”, a za rzadko słowo „my”. 
Jak zatem pokazujesz innym Jezusa? 
Wcielasz w życie Ewangelie? Bo to nie są tylko historie sprzed 2000 lat. Ty 

masz żyć Ewangelią dziś! 
Nie rozumiesz jej znaczenia? To szukaj odpowiedzi. W Internecie pełno jest 

komentarzy do Ewangelii. Musisz tylko chcieć poszukać… 
 


